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Protokół Nr 29/2018 

z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej w Rzepinie 

w dniu 11 czerwca 2018r. o godz. 13:00 

 

 

Obecni radni:      Nieobecni radni:         

1. Stanisław Zieliński               1. Cezary Nowaczewski                     

2. Robert Rogowski                                                            2. Waldemar Rycerz                       

3. Jarosław Dudzis 

4. Andrzej Pych 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Pan Stanisław Zieliński otworzył posiedzenie 

komisji, przedstawiając jednocześnie proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2017r. 

2. Opinia komisji w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzepina. 

3. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej, która odbędzie 

się w dniu 15.06.2018r. 

4.  Sprawy różne. 

 

Pkt 1. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2017r. 

 

 Zastępca Burmistrza Rzepina Pan  Krystian Pastuszak poinformował, że budżet w 2017 

roku kształtował się następująco: dochody opiewały na kwotę 49.811.824,77 zł w tym dochody 

bieżące 45.701.867,62 zł, dochody majątkowe 4.109.957,15 zł. Kwota wydatków ogółem to 

42.810.370,39 zł, wydatki majątkowe 3.343.268,23 zł. Zadłużenie gminy wynosiło 

3488.253,15 zł, jest to około 7% dochodów Gminy Rzepin. 

 

Pkt 2. Opinia komisji w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzepina. 

 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej poinformował, że Komisja Gospodarcza w 

wyżej wymienionym składzie pozytywnie zaopiniowała wniosek o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Rzepina. 
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Pkt 3. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej, która 

odbędzie się w dniu 15.06.2018r. 

 

 Komisja Gospodarcza zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017 rok, oraz z 

projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzepina za 2017r. nie 

wnosząc uwag.  

 

 Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaż w trybie przetargu 

ograniczonego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin, przedstawiła Pani Joanna 

Pych Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych informując, że projekt zakłada 

wyrażenie zgody na sprzedaż w trybie przetargu ograniczonego nieruchomości niezabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Rzepin, oznaczonej numerem ewidencyjnym 133/22 o 

powierzchni 0,0112 ha, położonej w Kowalowie przy ulicy Słubickiej. Przetarg ograniczony 

został do właścicieli nieruchomości sąsiadujących. 

 

 Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaż w trybie przetargu 

ograniczonego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin, zakłada wyrażenie zgody 

na sprzedaż w trybie przetargu ograniczonego w udziałach do ½ nieruchomości zabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Rzepin, oznaczonej numerem ewidencyjnym 156/19 o 

powierzchni 0,0007 ha, położonej w Rzepinie przy ulicy Słowackiego. 

 

 Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaż w trybie przetargu 

ograniczonego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin, przedstawiła Pani Joanna 

Pych Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych informując, że projekt zakłada 

wyrażenie zgody na sprzedaż w trybie przetargu ograniczonego nieruchomości niezabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Rzepin, oznaczonej numerem ewidencyjnym 133/21 o 

powierzchni 0,0182 ha, położonej w Kowalowie przy ulicy Słubickiej. Przetarg ograniczony 

został do właścicieli nieruchomości sąsiadujących. 

 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Rzepin do Klastra 

Energii „eneryRegion Rzepin” omówił Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis 

poinformował, że celem działania Klastra jest prowadzenie skoordynowanej polityki 
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energetycznej opartej na racjonalnym wykorzystaniu lokalnych zasobów i źródeł energii oraz 

nowoczesnych technologiach jej pozyskiwania, przetwarzania i wykorzystywania, poprawę 

środowiska, prowadzenie działalności edukacyjnej oraz wzmacnianie lokalnej gospodarki 

dzięki optymalizacji wykorzystania lokalnie dostępnych zasobów energetycznych. 

 Klaster energii to umowa cywilnoprawna, może być zawierana między osobami 

fizycznymi, osobami prawnymi, jednostkami samorządu terytorialnego, instytucjami 

badawczymi oraz jednostkami naukowymi. Jest to cywilnoprawne porozumienie dotyczące 

wytwarzania i równoważenia zapotrzebowania dystrybucji lub obrotu energią z odnawialnych 

źródeł energii lub z innych źródeł lub paliw, w ramach sieci dystrybucji o napięciu 

znamionowym niższym niż 110 kV. Obszarem działania Klastra  maksymalnie może być jeden 

powiat bądź 5 gmin. Przynależność do Klastra daje możliwość ubiegania się o dofinansowanie 

różnego rodzaju inwestycji związanych z energią odnawialną. Kolejna korzyścią jaką daje nam 

przynależność do Klastra jest  obniżenie ceny energii elektrycznej, ponieważ Klaster będzie 

mógł starać się o zmniejszenie opłaty dystrybucyjnej, ale nie samej energii. Następnymi atutami 

jak daje nam Klaster jest obniżenie niskiej emisji, nowe miejsca pracy, przychody do budżetu 

gminy, zachowanie walorów środowiskowych, turystycznych regionów. 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej przedstawił Zastępca 

Burmistrza Rzepina Pan Krystian Pastuszak informując, że projekt chwały zwiększa dochody 

o kwotę 830.471,26 zł w tym  zwiększa się dochody bieżące o kwotę 94.924,22 zł. Zwiększa 

się dochody majątkowe o kwotę 735.547,04 zł. Zwiększa się wydatki o kwotę 830.471,26 zł, z 

tego wydatki bieżące o kwotę 115.471,26 zł. Zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 

715.000,00 zł. 

 

 Radny Andrzej Pych zwrócił się z pytaniem dotyczącym miejsca w jakim będą 

odbywały się Dożynki Gminne. 

 Burmistrz Sławomir Dudzis odpowiedział, że będzie to najprawdopodobniej boisko 

przy ulicy Zielonej, bądź plac przy ulicy Słowackiego w Rzepinie.  

 Radny Andrzej Pych poruszył temat dotyczący kwoty jaką trzeba zapłacić za 

odtwarzanie utworów (ZAIKS) na dożynkach czy też Dniach Puszczy Rzepińskiej. Radny 

Andrzej Pych podjął również temat związany z oświetleniem ścieżki idącej do stadionu 

znajdującego się na ulicy Poznańskiej oraz  oświetleniem nad jeziorem Długie w Rzepinie. 
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Pkt 4. Sprawy różne. 

 

 Radny Jarosław Dudzis poruszył temat związany z nowo powstałym budynkiem w 

którym ma znajdować się sklep Dino. Radny w imieniu mieszkańców dopytuje co oprócz 

pomieszczenia w którym będzie odbywała się rehabilitacji będzie znajdowało się w nowym 

budynku i kiedy będzie otwarcie. Natomiast Radny Andrzej Pych dodaje co będzie z 

budynkiem, w którym na dzień dzisiejszy znajduje się rehabilitacja.  

 Burmistrz Sławomir Dudzis  poinformował, że budynek nowopowstały miał być oddany 

w czerwcu ale na tą chwilę firma planuje otwarcie sklepu w lipcu. Sklep będzie dostępny jak 

będzie zrobiony odcinek drogi ulicy Kościuszki od ulicy Poznańskiej i Inwalidów Wojennych, 

natomiast jeśli chodzi o rehabilitację to wspólnie ze szpitalem planowane jest jej przeniesienie 

a do budynku, w którym obecnie znajduje się rehabilitacja przeniosą się ratownicy medyczni. 

W nowopowstałym budynku, w którym znajdować się będzie sklep Dino, powstanie świetlica 

socjoterapeutyczna dla dzieci z rodzin wykluczonych. W planach jest również utworzenie 

centrum usług medyczny, czyli prywatnych gabinetów lekarskich, oraz mieszkania a sprzedaż. 

 Radny Jarosław Dudzis wyszedł z propozycją aby utworzyć mini SOR w którym 

przyjmowałby lekarz w soboty niedziele i święta. 

 

 Radny Andrzej Pych zadał pytanie dotyczące terminu ogłoszenia przetargu w sprawie 

budowy sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na ulicy Kilińskiego. 

 Burmistrz Sławomir Dudzis odpowiedział, że drugi przetarg został unieważniony 

natomiast trzeci przetarg ma być ogłoszony w najbliższych dniach. 

 

 Radny Andrzej Pych poruszył temat placu znajdującego się przy moście na ulicy 

Poznańskiej, proszą o zagospodarowanie tego terenu, radny prosi również o zabezpieczenie 

budynków, znajdujących się na ulicy Ks. St. Kusiaka oraz na ulicy Inwalidów Wojennych, 

które stwarzają zagrożenie życia. 

 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej poprosił o udzieleni informacji dotyczącej 

kwoty jaka zostanie wydana na opłacenie zespołów muzycznych, które będą koncertowały na 

Dniach Puszczy Rzepińskiej. Radny Stanisław Zieliński zwrócił się również z prośbą o 

wymianę ziemi i nasadzenie trawy na pasie zieleni przy ulicy Sienkiewicza oraz o 

wyregulowanie studzienek kanalizacyjnych na tej ulicy. 
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 Radny Robert Rogowski zwrócił się do Burmistrza  z pytaniem czy są już podjęte jakieś 

kroki jeśli chodzi o drogę do Starościna. 

 Burmistrz Odpowiedział, że prowadzone są rozmowy z dwoma wykonawcami ale na tą 

chwilę nie ma mocy przerobowych. 

 

  Pani Aleksandra Zielińska Kierownik Referatu Promocji i Funduszy Zewnętrznych 

poinformowała, że kwota jaką gmina zapłaci czterem zespołom, które będą występowały na 

Dniach Puszczy Rzepińskiej to 96.200.00 zł netto, co daje 118.326,00 zł brutto. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

   

Protokołowała:                Przewodniczył:              

Bernadetta Wąsowicz         Przewodniczący Komisji Gospodarczej          

        (-) Stanisław Zieliński   

                                                                                                          

 


